
( 零售債券 Retail Bonds)
重要事項:

Important Notice:

以下資料僅供參考，參考資料日期為 如有查詢，請致電投資服務熱線

Please noted that the information below is for internal reference & indication only.  Information as at: 4/11/2016 For enquiry, please call our Investment Services Hotline: 

COUPON REMAINING BID OFFER OFFER MIN. Subsequent

ISSUER GUARANTOR CCY DATE(S) COUPON MATURITY TENOR PRICE  PRICE  YIELD INV. AMT INV AMT REMARKS ISIN/ CMU

發行商 擔保人 貨幣 派息日 票息 到期日 餘下年期 買入價 發售價 發售孳息 最低投資額  遞增投資額 備註 風險評級

(mm/dd/yyyy)  (yrs)  (%)

iBond Series HKD Retail Bonds due 2016 HKD
24 Jun/

24 Dec
2.570%(S) 6/24/2016 0.2 N/A AAA AA+ 98.50 102.00 0.48 10,000 10,000 CIES

Very Low

非常低
HK0000152063

iBond Series HKD Retail Bonds due 2017 HKD
11 Feb/

11 Aug
3.680%(S) 8/11/2017 1.3 N/A AAA AA+ 101.50 104.00 1.13 10,000 10,000 CIES

Very Low

非常低
HK0000207800

iBond Series HKD Retail Bonds due 2018 HKD
7 Feb/

7 Aug
3.680%(S) 8/7/2018 2.3 N/A AAA AA+ 103.50 106.00 1.30 10,000 10,000 CIES

Very Low

非常低
HK0000260130

The Ministry of Finance of PRC RMB Bond 2.93%

2016
CNY

11 Dec/

11 Jun
2.930%(S) 12/11/2016 0.7 Aa3 N/A A+ 97.80 100.40 2.62 50,000 10,000 Retail tranche Medium 中 HK0000224474

The Ministry of Finance of PRC RMB Bond 3.45%

2017
CNY

11 Dec/

11 Jun
3.450%(S) 12/18/2017 1.7 N/A N/A N/A 98.55 100.20 3.34 50,000 10,000 Retail tranche Medium 中 HK0000274115

Risk Level

This is an investment product. The investment decision is yours but you should not invest in the bonds unless the intermediary who sells it to you has explained to you that the product is suitable for you having regard to your financial situation, investment experience and

investment objectives.

此乃投資產品。投資決定是由閣下自行作出的，但閣下不應投資在該債券，除非中介人於銷售該產品時已向閣下解釋經考慮閣下的財務情況、投資經驗及目標後，該產品是適合閣下的。

 2526 5555
BOND CREDIT RATING

債券信貸評級

Moody's

穆迪

S&P

標普

Fitch

惠譽

每日債劵參考報價 Daily Bond Indicative Quotation 

風險披露： 

以上資料並非及不應被視為建議、推銷、游說客戶認購或出售任何投資產品。永隆銀行不會對有關資料的準確性及完整性作出任何保證或擔保或聲明及不會因此承擔任何責任或法律責任。本行於某一特定時間根據市場情況提供參考價格，可隨時改變參考價格而毋須通知閣下。投資涉及風險，投資產品價格可升可跌，甚至變成毫無價值，過往表現並非日後表現的指標。投資未必一定能夠

賺取利潤，亦可能會招致損失。投資者應根據本身投資經驗、投資目標、財務狀況及承擔風險程度等因素去衡量是否適合投資於該產品上。債券並不等同於定期存款，而且未必保本。債券投資涉及發行人的信貸風險，若發行人不履行契約，債券持有人可能無法取回債券本金和利息。若以非本國貨幣投資債券，可能須承受匯率波動的風險。債券有時可能會沒有任何交易對手，或未能提供

二手買賣。若有需要，請諮詢獨立專業建議。投資者作出任何投資決定前，應詳細閱讀有關之章則及條件與投資產品認購章程內的風險披露聲明。債劵受本行現行之賬戶及服務一般條款所約束，請您閱讀及明白該賬戶及服務一般條款。本報價表的內容並沒有獲證券及期貨事務監察委員會認可。 

Risk Disclosure Statement: 
The above information does not constitute and should not be regarded as any recommendation, offer or solicitation to purchase or sell any investment products. Wing Lung Bank Ltd makes no guarantee, representation or warranty and accepts no responsibility or liability as to its accuracy or completeness. The Bank provides the indicative prices as of a 
particular time and date based on market conditions, which are subject to change at anytime at the Bank's sole discretion without notice to you. Investment involves risks and the price of investment products may fluctuate or even become worthless.  Past record is not an indicator of future performance. Losses may be incurred rather than making a profit as 
a result of investment.  You should carefully and independently consider whether the investment products are suitable for you in light of your investment experience, objectives, financial position and risk profile. Bond is NOT equivalent to a time deposit and may not be principal protected. Bond investments invlove credit risk of issuer. If the issuer defaults, 
the bond holder may not be able to receive the principal and interest. There may be exchange rate risk if investing bond with non local currency. At times there may not be any counterparty quoting prices or providing liquidity for the bond. Independent professional advice should be obtained if necessary.  Please read the relevant terms and conditions 
together with the risk disclosure statements in the prospectus of the investment product before making any investment decisions.  Bonds are subject to the Bank's current General Conditions for Accounts and Services, which you are advised to read and understand. The information on this price list has not been authorized by the Securities and Futures 
Commission. 
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